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P R O T O K Ó Ł  NR I/18 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 14
40

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 21 listopada 2018 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

I sesja Rady Miejskiej w Dobiegniewie w kadencji 2018-2023 została zwołana w trybie  

art. 20 ust. 2 i art. 29 a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wlkp. z dnia 08 listopada 2018 roku. 

 

Ad.1. Otwarcia I sesji i powitania radnych oraz gości: Pana Władysława Dajczaka Wojewodę 

Lubuskiego, Pana Bogusława Kierusa Starostę Powiatu Strzelecko – Drezdeneckiego, Panią 

Burmistrz Sylwię Łaźniewską, byłego Burmistrza Pana Leszka Walocha, Pana Tadeusza 

Bednarczuka Sekretarza Gminy, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy, sołtysów, 

kierowników jednostek podległych oraz wszystkie osoby przybyłe na tę sesję dokonał 

najstarszy wiekiem radny Zbigniew Kołodziej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 

15 radnych obecnych było 15, a zatem przeprowadzone wybory i podejmowane uchwały są 

prawomocne. 

  

Ad.2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Wybór przewodniczącego i zastępcy lub zastępców. 

5. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. 

6. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3. Zbigniew Kołodziej Radny Senior – zanim przejdziemy do punktu 3 porządku obrad 

proszę Pana Władysława Dajczaka Wojewodę Lubuskiego o zabranie głosu. 

 Władysław Dajczak Wojewoda Lubuski – Panie Starosto, Pani Burmistrz,  

Panie i Panowie radni, Panie i Panowie Sołtysi, szefowie jednostek organizacyjnych 

Gminy Dobiegniew, Szanowni Państwo to bardzo ważny moment – nowa kadencja 

nowego samorządu Gminy Dobiegniew, kadencja inna od poprzedniej, bo kadencja  

5-letnia. Chciałbym Państwu, jako Wojewoda Lubuski, jako reprezentant rządu  

Pana Mateusza Morawieckiego w naszym regionie przekazać wyrazy szacunku  

i gratulacje. Gratuluję Państwu tego mandatu, który zdobyliście w tych wyborach.  

To jest niewątpliwie bez żadnych wątpliwości mandat zaufania. Mandat zaufania, 

który powierzyli Wam mieszkańcy Waszej gminy i to zaufanie niesie z sobą wielką 

odpowiedzialność. To jest oczekiwanie, że będziecie Państwo realizowali  

te oczekiwania, te wyobrażenia, które Wasi mieszkańcy mają o gminie,  

o jej przyszłości, o jej wizji. Głęboko wierzę, że potraficie je zrealizować, wypełnić  

i będziecie mogli za 5 lat cieszyć się wdzięcznością tych wszystkich, którzy na Was 

mocno liczyli. Chciałbym powiedzieć też, że pełnię zaszczytną rolę Wojewody  

i bardzo liczę na współpracę z Państwem. Dla mnie od pierwszego dnia, kiedy Pani 

Premier Beata Szydło powierzyła mi obowiązki wojewody, współpraca z samorządem 

jest tą współpracą podstawową. To przecież w Państwa gminach większych, 

mniejszych skupiają się wszystkie problemy naszych mieszkańców naszego regionu. 

Jako wojewoda oczywiście mam swoje ustawowe zadania opisane w ustawie, ale nie 

jest mi obojętne w żaden sposób jak nasz region, jak nasze województwo będzie się 

rozwijało, w związku z tym podejmuję inicjatywy, aby ten rozwój województwa 

przyspieszyć. Patrząc na to, że jesteśmy jednym z najmniejszych województw  

w Polsce i patrząc na wskaźniki gospodarcze czy ekonomiczne mamy jeszcze wiele  

do zrobienia. Czasami słyszymy bardzo dużo haseł takich werbalnych, trochę 

populistycznych, że nasze województwo jest właściwie najlepszym województwem  

w Polsce, ale daleko nam do tego drodzy Państwo i musimy bardzo ciężko, wspólnie 

pracować żeby tak było. Naszym wspólnym celem powinno być, to aby poziom życia 

naszych mieszkańców podnosił się stale i to jest myślę najważniejszy cel, który 

powinniśmy mieć przed sobą. Chcę Państwu tą współpracę zaproponować,  

chcę powiedzieć, że głęboko jestem wdzięczny poprzedniej władzy gminy Panu 

Burmistrzowi Leszkowi Walochowi za te 3 lata współpracy i to były naprawdę dobre 

3 lata współpracy. Myślę, że będziemy z nową Panią Burmistrz podejmowali te 
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wszystkie wyzwania, które będą płynęły z nowych programów rządowych, a będzie 

ich sporo. One będą się materializowały w ustawach, które będziemy realizowali  

i Drodzy Państwo bez Państwa wsparcia nie ma możliwości dobrego realizowania 

tych ustaw. Ja tylko przypomnę tą znaną powszechnie ustawę Rodzina 500+,  

czy Dobry Start, czy inne ustawy z zakresu polityki społecznej bez wsparcia 

samorządu, bez zrozumienia tego by się nie udało zrobić. Wielokrotnie miałem okazję 

przy każdej wizycie w samorządach dziękować i Państwu również za to dziękuję  

i liczę na to, że przy Państwa wsparciu będziemy mogli podejmować następne 

działania. To jest Drodzy Państwo tak, że nie powinno być żadnego rozdźwięku 

między samorządem a administracją rządową, niezależnie od tego, z jakich obozów 

politycznych pochodzimy, bo to jest mniej ważne. Ważne jest to, że chcemy budować 

wspólnie dobro dla naszych mieszkańców i proszę pamiętać zawsze o tym. Niektórzy 

o tym zapominają, odnoszą czasami swoje zastrzeżenia, co do funkcjonowania rządu, 

że samorząd, administracja rządowa to jest część władzy publicznej w Polsce, to nie 

jest tak, że samorząd to jest inną jakąś częścią Polski. Nasza Konstytucja w art.3 

mówi, że Polska jest krajem jednolitym, Polska jest krajem unitarnym. W związku  

z tym jesteśmy w jednym kraju, administracja rządowa ma swój zakres obowiązków, 

administracja samorządowa ma swój, wynikający z ustaw, ale pracujemy wszyscy dla 

dobra Polski, pracujemy wszyscy dla dobra naszych mieszkańców, także głęboko 

wierzę, że w takim duchu będziemy pracowali. Mam nadzieję, że będziecie Państwo 

doskonale korzystali z tych wszystkich programów rządowych, które będą  

w najbliższym czasie realizowane, a już jesteśmy w przede dniu jednego wielkiego 

programu. Już najprawdopodobniej w grudniu rozpocznie się aplikacja do tego 

wielkiego programu funduszu dróg samorządowych. To jest proszę Państwa program, 

którego nigdy w historii nie było 6 mld zł, które trafi do samorządu na budowę 

infrastruktury drogowej, mostowej. Nasze województwo otrzyma pieniądze, jakich 

jeszcze nie było, w związku tym bardzo będę liczył na to, że Państwo,  

Pani Burmistrz, samorząd Dobiegniewa też zechce w tym programie uczestniczyć, 

aplikować i przez to podnosić jakość życia swoich mieszkańców.  Bardzo się cieszę, 

że dzisiaj mogę być w Dobiegniewie i uczestniczyć w pierwszej ważnej sesji. Bardzo 

Państwu gorąco życzę wielkiego zapału i chęci do tej pracy na rzecz dobra 

publicznego, bo to jest taka praca, właściwie można powiedzieć - misja – 

sprawowanie mandatu radnego czy to gminnego, powiatowego czy wojewódzkiego to 

jest pewna misja i praca na rzecz dobra publicznego i jeśli się o tym pamięta to myślę, 
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że cel wyznaczony wszyscy wspólnie osiągniemy. Jeszcze raz gratulując Państwu 

zapraszam do współpracy. Jako Wojewoda zawsze jestem otwarty, deklarowałem to, 

tak się staram realizować tą funkcję, nie jest to sprawowanie żadnego wielkiego 

urzędu, tylko jest to ciężka służba. Jestem do Państwa dyspozycji o każdej porze dnia  

i nocy, także zapraszam do współpracy, gratuluję Pani Burmistrz, gratuluję Państwu 

radnym, cieszę się że dzisiaj nowy samorząd dobiegniewa rozpoczyna pracę. Mam 

nadzieję, że z pozytywnymi efektami dla mieszkańców, czego serdecznie Państwu 

życzę. Dziękuję.                   

 

Następnie Pani Maria Ryżyk Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej  

w Dobiegniewie wręczyła radnym zaświadczenia o wyborze. 

 

Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu stosowanie do art. 23a ust. 1 ustawy  

o samorządzie gminnym radni Rady Miejskiej wybrani w wyborach w dniu 21 października 

2018r. złożyli ślubowanie. 

Ślubowanie odbyło się w następujący sposób: 

Radny Senior Zbigniew Kołodziej poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę 

ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców”. 

Następnie Radny Senior Zbigniew Kołodziej wyczytywał kolejno nazwiska radnych  

w porządku alfabetycznym i każdy z wywołanych radnych po powstaniu wypowiadał słowo 

„ślubuję” lub słowo „ślubuję” z dodaniem formuły: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Ślubowanie złożyli następujący radni Rady Miejskiej w Dobiegniewie, wypowiadając 

formułę: 

 radny Biel Jerzy – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Jabłoński Bartosz – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radna Grabia Joanna– „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radna Kadler Jolanta– „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Kołodziej Zbigniew – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Kowalczyk Marek – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Łysiak Paweł – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Majowicz Dariusz – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Muszyński Andrzej – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
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 radny Świątkowski Andrzej– „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Szyrwiński Bernard – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Wieczór Leszek – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radna Wierzbicka Marzena – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radny Wołyniec Waldemar – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 radna Woszczyk Urszula – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

 Po zakończeniu ślubowania Radny Senior podziękował i pogratulował wszystkim radnym, 

którzy złożyli ślubowanie i stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie, objęli mandat 

radnego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

 

Przed przystąpieniem do punktu 4 porządku obrad Pan Zbigniew Kołodziej Radny Senior 

zgłosił następujące zmiany do porządku obrad: 

W pkt 4: 

1) Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

a) powołanie komisji skrutacyjnej,  

b) zgłaszanie kandydatów,  

c) przedstawienie Regulaminu przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie.  

d) przeprowadzenie głosowania,  

e) ogłoszenie wyników wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej – odczytanie protokołu 

głosowania przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej,  

f) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie.  

   2) Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 

a) zgłaszanie kandydatów, 

b) przedstawienie Regulaminu przeprowadzenia tajnego głosowania  

w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie,  

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) ogłoszenie wyników wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – odczytanie 

protokołu głosowania przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej, 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie. 

Następnie Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza to będzie bez zmian punkt 

5. 
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5a. Wystąpienie nowo wybranego Burmistrza. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

7. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego komisji Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobiegniewa.  

10.  Komunikaty. 

11.  Zakończenie sesji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada zmiany do porządku obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało15 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych.  

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

1) Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

a) W tej części obrad powołano komisję skrutacyjną.  

Do składu komisji skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby:  

- radny Paweł Łysiak zgłosił kandydatury następujących radnych: Dariusza Majowicza, 

Jolanty Kadler oraz Bartosza Jabłońskiego – radni wyrazili zgodę.  

Innych kandydatów nie zgłoszono, zatem Radny Senior zarządził głosowanie nad przyjęciem 

zaproponowanego składu Komisji Skrutacyjnej.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Komisję w zaproponowanym składzie powołano 

jednogłośnie. 

 

b) Radny Senior otworzył kolejny punkt sesji i poprosił o zgłaszanie kandydatów do pełnienia 

funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Radny Jerzy Biel zgłosił kandydaturę radnego Marka Kowalczyka, a zgłoszony kandydat 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

Wobec nie zgłoszenia innych kandydatów Radny Senior poinformował o zamknięciu listy 

kandydatów. 
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c) W kolejnym punkcie obrad Pani Jolanta Kadler Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

przedstawiła Regulamin przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie przy zgłoszeniu jednego kandydata i zapytała czy  

są uwagi lub wnioski do regulaminu.  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków formalnych do Regulaminu.  

 

W tym miejscu sesji Radny Senior ogłosił 10 minutową przerwę w obradach, w czasie której 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. 

 

d) Po wznowieniu obrad obyło się głosowanie tajne na wybór Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. Akt głosowania odbył się w następujący sposób:  

- Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Jolanta Kadler wyczytywała wg kolejności 

alfabetycznej nazwiska radnych, następnie radny Bartosz Jabłoński członek Komisji 

Skrutacyjnej wręczał karty do głosowania każdemu radnemu indywidualnie, a każdy 

wyczytany radny po wypełnieniu karty do głosowania, umieścił kartę w urnie znajdującej się 

na sali obrad. 

 

e) Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

radna Jolanta Kadler odczytała protokół z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym  

w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. Protokół Komisji 

Skrutacyjnej oraz karty do głosowania w wyborach na Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie jednogłośnie wybrano radnego 

Marka Kowalczyka. 

 

 

f) W kolejnej części obrad w głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją I/1/18 i stanowi załącznik nr 1  

do niniejszego protokołu. 
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Radny Senior pogratulował Przewodniczącemu wyboru, zaprosił do stołu prezydialnego  

i przekazał dalsze prowadzenie sesji. 

Nowo wybrany Przewodniczący Marek Kowalczyk podziękował za okazane zaufanie  

i powierzenie tej zaszytej funkcji - przewodnictwa w Radzie Miejskiej. Powiedział, że ze swej 

strony dołoży wszelkich starań, aby sprawowaną funkcję wypełniać godnie, deklarując 

gotowość do współpracy z każdym, komu na sercu leży dobro gminy. 

 

Ad. 2 a) Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Kowalczyk otworzył kolejny punkt sesji  

 i poprosił o zgłaszanie kandydatów do pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej.  

- radny Dariusz Majowicz zgłosił kandydaturę radnego Leszka Wieczór, radny wyraził 

zgodę.  

Wobec nie zgłoszenia innych kandydatur, Przewodniczący zarządził zamknięcie listy 

kandydatów.  

 

b) Pani Jolanta Kadler Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, iż Regulamin 

przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie jest taki sam, jaki wcześniej przedstawiła oraz zapytała czy  

są uwagi lub wnioski do regulaminu.  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków formalnych do Regulaminu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5-cio minutową przerwę w obradach, w czasie której 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady otworzył punkt c) porządku obrad. 

 

c) Rada przeprowadziła głosowanie tajne na wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Akt głosowania odbył się w następujący sposób:  

- Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Jolanta Kadler wyczytywała wg kolejności 

alfabetycznej nazwiska radnych, następnie radny Bartosz Jabłoński członek Komisji 

Skrutacyjnej wręczał karty do głosowania każdemu radnemu indywidualnie, a każdy 

wyczytany radny po wypełnieniu karty do głosowania, umieścił kartę w urnie znajdującej się 

na sali obrad. 

Po akcie głosowania nastąpiła krótka przerwa w obradach, w czasie której Komisja 

Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania.  
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d) Komisja Skrutacyjna ustaliła wyniki głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

radna Jolanta Kadler odczytała protokół z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu tajnym  

w wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. Protokół Komisji 

Skrutacyjnej oraz karty do głosowania w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie stanowią załącznik do protokołu. 

  

Na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej bezwzględną większością głosów wybrany 

został radny Leszek Wieczór.  

 

e) W kolejnej części obrad w głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją I/2/18 i stanowi załącznik nr 2  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył punkt obrad – Złożenie ślubowania przez 

nowo wybranego Burmistrza. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady Miejskiej 

ślubowania o następującej treści: „Obejmując urząd Burmistrza Gminy Dobiegniew, 

uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 

tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Dobiegniew”.  

Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie, a Burmistrza Dobiegniewa Panią Sylwię 

Łaźniewską o złożenie ślubowania.  

Burmistrz Dobiegniewa Pani Sylwia Łaźniewska złożyła wobec Rady Miejskiej ślubowanie o 

następującej treści:  

„Obejmując urząd Burmistrza Gminy Dobiegniew, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców Gminy Dobiegniew. Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”.  
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Po złożeniu ślubowania Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował i pogratulował Pani 

Burmistrz i ogłosił, że Pani Sylwia Łaźniewska złożyła ślubowanie i objęła obowiązki i urząd 

Burmistrza Dobiegniewa.   

 

Ad. 5a. Wystąpienie nowo wybranego Burmistrza. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wojewodo, 

Panowie Starostowie, Szanowni goście, Czcigodni Księża, Państwo radni, Szanowni 

goście i współpracownicy, Drodzy mieszkańcy naszej Gminy Dobiegniew. „Dobiegniew - 

tu jest moje miejsce” tym hasłem chce się kierować w kadencji 2018-2023. Dziękuję za 

zaufanie, jakim mnie Państwo obdarzyliście wybierając na stanowisko Burmistrza 

Dobiegniewa. Deklaruję gotowość do współpracy i otwartość na każdą inicjatywę, która da 

nowe szanse dla naszej społeczności i gminy. Szanowna Rado Miejska nasza obecność 

tutaj na pierwszej sesji nowego samorządu to efekt wolnego wyboru ludzi, którzy 

postanowili nam zaufać. Głosy mieszkańców to wyraz odpowiedzialności i odwagi, jakiej 

wymaga podejmowanie decyzji, to głos zaufania, oczekiwania i nadziei na nowe lepsze 

jutro. A przed nami, jako samorządowcami to ogromna szansa. Możemy zapisać się 

w historii i pamięci mieszkańców, jako Ci, którzy nie zawiedli, jako Ci, którzy ciężką 

pracą i uporem zmienili naszą małą ojczyznę. Możemy mieć przecież różne pomysły,  

ale mamy wspólny cel – stworzenie gminy przyjaznej i nowoczesnej. Recepta na to 

Szanowni Państwo jest prosta – współpraca i szacunek oraz zaufanie oparte na prawdzie, 

której dziś Państwu deklaruję. Gmina Dobiegniew jest ważniejsza niż nasze indywidualne 

ambicje, wspanialsza niż nasze marzenia, musimy tylko właściwie wykorzystać jej 

potencjał. Część z Państwa rozpoczyna dziś swoją pracę w samorządzie. Proszę żebyście 

pamiętali, co jest istotą tej misji. To praca na rzecz naszych mieszkańców, ale też przy ich 

udziale. Ostatnie 4 lata pokazały jak wiele osób wspiera działania Gminy Dobiegniew, 

choć nie zasiadają w Radzie Miejskiej, nie pracują w urzędzie, ale całym sercem angażują 

się w pracę na rzecz naszej dobiegniewskiej wspólnoty. W tym miejscu bardzo serdecznie 

dziękuję Panu Wojewodzie Władysławowi Dajczakowi. Naszą rolą jest wspieranie tych 

działań, bo budowa społeczeństwa obywatelskiego jest zadaniem nie mniej ważnym niż 

budowa dróg czy placówek oświatowych. Potęga tej gminy tkwi właśnie w mieszkańcach 

proszę również Państwa, abyście wspierali dalej moich współpracowników, osoby które na 

co dzień pracują z mieszkańcami. Są to ludzie, których praca jest często niedoceniana,  

ale to oni realizują nasze pomysły. Są to ludzie, którzy w pracę wkładają nie tylko swoją 

wiedzę, ale również serce. Wierzę, że wspólnie z Radą Miejską zrealizujemy planowane na 
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tą kadencję zamierzenia i zadania inwestycyjne. Główne z nich to: odnowa gminy poprzez 

proces rewitalizacji, Dobiegniew turystyczną perełką, rozwój gospodarczy, aktywność 

społeczna, dziedzictwo kulturowe, infrastruktura. Jeszcze raz z całego serca dziękuję 

Państwu, dziękuję moim bliskim i wszystkim osobom, które mnie wspierały. Szczególne 

słowa podziękowania kieruję do Pana Burmistrza Leszka Walocha, który uczył mnie 

trudnej sztuki samorządności. Dziękuję również Komitetowi Wyborczemu Wyborców 

Sylwii Łaźniewskiej z Pełnomocnikiem Panem Dariuszem Waldmannem. Kończąc pragnę 

życzyć Państwu i sobie również byśmy się spotkali w tym miejscu za 5 lat i mogli 

pogratulować sobie nawzajem dobrze wykonanej pracy.  Dziękuję bardzo.   

 

 Leszek Waloch – dziękuję uprzejmie Pani Burmistrz za ciepłe słowa. Taki był mój zamiar 

żeby gmina w ewolucyjny, a nie rewolucyjny sposób była zarządzana. W związku z tym 

pozwoliłem sobie przygotować list gratulacyjny dla Sylwii Leokadii Łaźniewskiej: 

Szanowna Pani Burmistrz w związku z wyborem na zaszczytną funkcję Burmistrza 

Dobiegniewa proszę o przyjęcie moich serdecznych gratulacji oraz wyrazów uznania. 

Niezmiernie cieszę się, że dotychczasowa praca i zaangażowanie na rzecz lokalnej 

społeczności została doceniona i nagrodzona przez wyborców. Jestem przekonany,  

że dzięki swojej wiedzy, umiejętnością i kompetencjom podoła Pani przyjętym na siebie 

zobowiązaniem. Chciałbym życzyć Pani, aby ta zaszczytna funkcja przyniosła wiele 

satysfakcji z zajmowanego stanowiska oraz sukcesów, pomyślności a przede wszystkim 

spełnienia osobistych planów i zamierzeń oraz wytrwałości w dążeniu do celów  

w sprawowaniu odpowiedzialnej misji. Pozostając z wyrazami wielkiego szacunku  

i uznania pragnę zapewnić Panią Burmistrz o swojej gotowości do współpracy,  

jak również służyć radą i pomocą. Osobiście życzę Pani Burmistrz dalszego tak 

wspaniałego zaangażowania w rozwój gminy Dobiegniew, a także zdrowia oraz 

powodzenia w życiu osobistym. Z wyrazami szacunku moja skromna osoba. Gratuluję 

jeszcze raz i życzę wszystkiego najlepszego Pani Burmistrz. 

Ta pierwsza sesja nowej Rady Miejskiej w Dobiegniewie to jest też okazja, aby jako 

ustępujący Burmistrz podziękował Panu Wojewodzie, Pani Marszałek i wszystkim 

pracownikom Urzędu Marszałkowskiego i Urzędu Wojewódzkiego za pomoc  

i wsparcie dla naszej gminy. Chciałbym podziękować wszystkim radnym byłych rad, które 

ze mną współpracowały i nie współpracowały (były dwa samorządy, gdzie byłem poza 

Dobiegniewem – pracownikiem Urzędu Wojewódzkiego) bardzo serdecznie chciałbym im 

wszystkim podziękować za wsparcie i pomoc w chwili, kiedy pełniłem tą funkcję. 
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Chciałbym bardzo serdecznie podziękować współpracownikom Urzędu Miejskiego  

i jednostek budżetowych, wiecie Państwo Burmistrz niewiele może zdziałać i zrobić bez 

Państwa udziału. Bardzo serdecznie chciałbym podziękować ludziom działającym 

społecznie, czyli Sołtysom, radom sołeckim i społeczeństwu dobiegniewskiemu, 

dyrektorom, kierownikom, przedsiębiorcom, prezesom firm, stowarzyszeń i fundacji. 

Chciałbym bardzo serdecznie podziękować księżom proboszczom za lata współpracy, 

wsparcia, modlitwę o powodzenie naszej gminy i jej mieszkańców. Chciałbym zapewnić,  

że współpraca z Państwem to była ogromna przyjemność dla mnie, za co z serca dziękuję  

i zapewniam, że w mojej pamięci zawsze Państwo pozostaniecie. Chciałbym zwrócić się w 

tej chwili do wszystkich radnych nowej Rady Miejskiej: bardzo Państwu gratuluję wyboru 

i otrzymanego zaufania ze strony społeczeństwa. Życzę, byście byli Państwo lepsi  

od poprzedników. Dzisiaj widzę, że synowie zastępują ojców, z którymi miałem 

przyjemność współpracować w latach minionych. Chciałbym Państwu powiedzieć 

maksymę, powiedzenie, które jest wiecznie żywe. Pamiętajcie Państwo w swojej 

działalności przede wszystkim o drugim człowieku. Funkcja Burmistrza do tego 

zobowiązuje, ale i również Państwa radnych, to jest bardzo ważne. To już dzisiaj nie jest 

rok 1990 kiedy po raz pierwszy zostałem wybrany na Burmistrza, lecz 2018 i w tym też 

momencie chciałbym wspomnieć, że pozostawiamy pamięć w tej spuściźnie działalności 

samorządowej do zrealizowania muzeum, turystyczne zadania w których Pani Burmistrz 

uczestniczyła i które będzie kontynuowała. Zapewniam Państwa o tym, że będzie 

postępowała gazyfikacja gminy, informatyzacja, a przede wszystkim rewitalizacja –  

tak społeczna jak i infrastrukturalna. Bardzo ważne zadanie dla naszej gminy, od którego 

nie można odstąpić. Jeszcze raz gratuluję Państwu wyboru i życzę wszystkiego 

najlepszego. Dziękuję bardzo.  

 

 Bogusław Kierus Starosta Strzelecko – Drezdenecki – Szanowni Państwo jest mi 

niezmiernie miło wziąć udział w dzisiejszej uroczystości. Doceniamy to dzisiejsze 

wydarzenie, w związku z tym przyjechałem także z Zastępcą. Chcieliśmy przede 

wszystkim pogratulować Pani Burmistrz tego wyniku, tego efektu, jakim jest ta 

dzisiejsza uroczystość. To jest efekt tej ciężkiej pracy, którą Pani włożyła w rozwój tej 

gminy przez te 4 lata, jako Wiceburmistrz. Deklarujemy, jako członkowie zarządu chęć 

współpracy z gminą szeroko rozumianą – nie tylko w zakresie drogownictwa, ale i także 

w zakresie wszelkich działań, które możemy zarówno Was wesprzeć, jak Wy możecie 

nas wspierać. Dziękuję Państwu za zaproszenie na tą dzisiejszą uroczystość, jest to 
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naprawdę dla nas wielkie wydarzenie, gratulujemy i życzymy dużo pracy, bo to jest 

najważniejsze, wtedy będą mieszkańcy wiedzieć, że Burmistrz jest potrzebny i życzę 

wytrwałości i jak najwięcej sukcesów w pracy na tym trudnym stanowisku.  

Chciałbym również pogratulować Panu Przewodniczącemu i wszystkim radnym 

możliwości pracy na rzecz społeczności lokalnej. Jest to wielki zaszczyt dla Państwa, 

aby spełnić te wszystkie obietnice wyborcze, które Państwo składaliście. Życzę Państwu 

sukcesów w tej pracy. Dziękuję bardzo.      

 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr I/3/18 oraz stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7.  Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - Zgodnie z §75 ust. 2 Statutu Gminy Dobiegniew 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wybierany jest uchwałą Rady, podejmowaną zwykłą 

większością głosów w obecności, co najmniej połowy składu Rady.  

Proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

- radny Leszek Wieczór zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Majowicza – radny wyraził 

zgodę  

- radny Bernard Szyrwiński zgłosił kandydaturę radnego Bartosza Jabłońskiego – radny 

wyraził zgodę  

- radny Waldemar Wołyniec zgłosił kandydaturę radnego Bernarda Szyrwińskiego – radny 

wyraził zgodę.  

Innych kandydatów nie zgłoszono, zatem Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM 

zamknął listę i poinformował, iż za chwilę lista z kandydatami zostanie przesłana na 

terminale, na których trzeba dokonać wybory kandydata na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - ogłaszam, że Przewodniczącym Komisji 

Rewizyjnej został wybrany Pan Dariusz Majowicz.  

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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a) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr I/4/18 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego stałych komisji Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr I/5/18 oraz stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobiegniewa. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr I/6/18 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.10. Komunikaty. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado bardzo serdecznie 

dziękuję zaufanie, jakim mnie Państwo obdarzyli głosując za tym wynagrodzeniem. Będę 

starała się pełnić obowiązki na 1000%, tak jak robiłam przez minione 4 lata.  

To niesamowite dla mnie duże wyzwanie, ale zawsze będę to podkreślała i podkreślam już 

dziś, że przy udziale Rady Miejskiej będzie to możliwe w takim kontekście i w takim 

wydaniu jak już wcześniej to planowałam – wspólnie z Państwem będziemy dalej 

planować. Serdecznie gratuluję Panu Przewodniczącemu Markowi Kowalczykowi za 

pełnienie tej zaszczytnej funkcji. Gratuluję Panu Leszkowi Wieczór za pełnienie funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej i gratuluję Panu Dariuszowi Majowiczowi, jako 
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Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. Bardzo serdecznie, z całego serca gratuluję całej 

Radzie Miejskiej. Chciałabym przy okazji komunikatów zaprosić Radę Miejską, 

Sołtysów, kierowników jednostek podległych 6 grudnia wspólnie już po raz 3 ubieramy  

w centrum miasta choinkę. Ozdoby wykonują dzieci z placówek oświatowych, 

Środowiskowy Dom Samopomocy oraz te ozdoby, które Państwo zakupią i powieszą na 

naszej wspólnej choince. Bardzo serdecznie już dzisiaj na to wydarzenie zapraszam. 

Będzie komunikat z Referatu Promocji o terminie i godzinie, w każdym bądź razie 

planujemy to w dwóch turach – o godz. 11 dzieci i uczniowie szkół, a o godz. 16  

z fajerwerkami zapalenie światełek choinkowych i wszystkich dekoracji. Proszę  

o zapisanie sobie w kalendarzach 16 grudnia odbędzie się Przegląd Kolęd i Pastorałek.  

O całym przebiegu tego wydarzenia będę Państwa na bieżąco informować, ponieważ 

pojawił się nowy pomysł – będę rozmawiała z księdzem proboszczem Spychałą  

i księdzem proboszczem Bagdzińskim.  Chcemy to zorganizować, jako Festiwal Przeglądu 

Kolęd i Pastorałek. Księża mają już swoje propozycje, więc zrobimy w tym roku to 

wspólnie, najprawdopodobniej w naszym kościele parafialnym w Dobiegniewie, później 

przejdziemy do szkoły przy ul. Gdańskiej na poczęstunek wigilijny. Będzie okazja się 

spotkać, złożyć życzenia w wigilijnym świątecznym nastroju. Bardzo serdecznie Państwa 

na to wydarzenie zapraszam. Bardzo serdecznie zapraszam Wysoką Radę, Sołtysów  

z Radami Sołeckimi, kierowników jednostek. Dziękuję bardzo.          

 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych przez radnych w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

 

Ad.11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął I sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


